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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Rewizyjna, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Protokół nr V/2024 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

wraz z Komisją Rewizyjną 

 

Posiedzenie w dniu 28 października 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 28 października 2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:45 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Renata Heda 

2. Łukasz Karpowicz 

3. Wiesław Kopterski 

4. Paweł Licznar 

5. Mieczysław Partyczny 

6. Witold Rygorowicz 

7. Aneta Samotus 

8. Bartosz Trytek 

9. Andrzej Włosek 

10. Wiesław Zawiślak 

 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Obecni: 

1. Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Alicja Isalska 

4. Edward Mazur 

5. Witold Rygorowicz 

6. Jacek Urbański 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  – 

Jacek Urbański oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia odbytego w miesiącu sierpniu Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu odbytego 

w miesiącu sierpniu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia odbytego w miesiącu sierpniu Komisji Rewizyjnej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

c) Przyjęcie protokołu z posiedzenia odbytego w miesiącu wrześniu Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu odbytego 

w miesiącu wrześniu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia odbytego w miesiącu wrześniu Komisji Rewizyjnej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku szkolnym 

2023/2024 (druk nr 120) 

Informacje zawarte w druku omówił Zastępca Burmistrza Wiesław Kopterski.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Prudnik w roku 

szkolnym 2023/2024 (druk nr 120) kolejno przez: 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

3. Gospodarka finansowa 

Projekty uchwał zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 121) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 121) kolejno przez: 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Aneta Samotus 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024 - 2027 (druk nr 122) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024 - 2027 (druk nr 122) kolejno przez: 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Aneta Samotus 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Mazur 
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c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości 

gruntów, budynków i budowli, które zostały dotknięte skutkami powodzi w 2024 r. 

stanowiących pomoc de minimis dla przedsiębiorców na terenie Gminy Prudnik (druk nr 123) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości gruntów, 

budynków i budowli, które zostały dotknięte skutkami powodzi w 2024 r. stanowiących 

pomoc de minimis dla przedsiębiorców na terenie Gminy Prudnik (druk nr 123) kolejno 

przez: 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

4. Gospodarowanie mieniem 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk 124) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk 124) kolejno 

przez: 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Łukasz Karpowicz, Aneta Samotus, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (4) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości i udzielenia 

bonifikaty od ceny nieruchomości na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w 

Prudniku (druk nr 125) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości i udzielenia bonifikaty 

od ceny nieruchomości na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku (druk 

nr 125) kolejno przez: 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Andrzej 

Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Aneta Samotus, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 126) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 126) kolejno 

przez: 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 
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Komisję Skarg, Wniosków  i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 127) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 127) kolejno 

przez: 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 128) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 128) kolejno 

przez: 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (5) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Isalska 

 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenów przemysłowych w Prudniku (druk nr 129) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenów przemysłowych w Prudniku (druk nr 129) 

kolejno przez: 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 

w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej z siedzibą w Prudniku (druk nr 130) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 

w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej z siedzibą w Prudniku (druk nr 130) 

kolejno przez: 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 
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Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania odznaki "Zasłużony dla Miasta i 

Gminy Prudnik" (druk nr 131) 

Projekt uchwały będzie głosowany na sesji. 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budowy sztucznego lodowiska w Prudniku 

(druk nr 132) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budowy sztucznego lodowiska w Prudniku (druk 

nr 132) kolejno przez: 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (2) 

Mieczysław Partyczny, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 133) 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jacek Urbański przypomniał treść 

petycji.  

Po rozpatrzeniu petycji z dnia 25 lipca 2024 roku w sprawie „podjęcia działań mających na 

celu uratowanie zabytkowego kompleksu budynków, który niegdyś był siedzibą Zakładów 

Przemysłu Bawełnianego Frotex”, przez Komisję Skarg Wniosków i Petycji, Rada Miejska 

w Prudniku stwierdza co następuje: 

Po likwidacji ZPB Frotex S.A. zbyte zostały nieruchomości należące w przeszłości do Spółki. 

Właścicielem gruntów jest Skarb Państwa i pozostają one w użytkowaniu wieczystym osób 

prawnych (spółek) i osób fizycznych, natomiast właścicielem budynków, które stanowią 

odrębne od gruntu prawo własności pozostają wskazane powyżej osoby prawne i fizyczne. 
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Gmina Prudnik nabyła najpierw od Spółki, a następnie od Syndyka Masy Upadłościowej 

kompleks hal przy ulicy Nyskiej 17 (zachodnia część byłego zakładu), które wykorzystywane 

są obecnie do prowadzenia działalności gospodarczej. 

Ustalono, że w związku z niewykonywaniem obowiązków wynikających z utrzymania 

obiektów zgodnie z przepisami Prawa budowlanego, Powiatowy Inspektor Nadzoru 

Budowlanego dla Powiatu Prudnickiego wszczął postępowania zmierzające do 

wyegzekwowania od właścicieli poszczególnych nieruchomości spoczywających na nich 

obowiązków. Tym niemniej ze względu na postępującą degradację budynków, Powiatowy 

Inspektor ze względu na występujące zagrożenie katastrofą budowlaną zmuszony był do 

przeprowadzenia rozbiórki jednego z obiektów w wykonaniu zastępczym - na koszt Skarbu 

Państwa. 

Odnosząc się do przedstawionych w petycji możliwości, jakie można by podjąć w stosunku 

do wskazanego kompleksu nieruchomości informuję, że: 

- pomijając kwestie własnościowe nieruchomości, należy zauważyć, że koszt odbudowy 

kompleksu (zakładając, że pojawiłyby się środki zewnętrzne) ze względu na skalę w znaczący 

sposób przekracza możliwości finansowe gminy, gdyż pod uwagę należy wziąć wymagany 

udział własny beneficjenta w realizacji przedsięwzięcia (w zależności od dostępnego 

programu z jakiego realizowany byłby projekt), 

- Gmina Prudnik w 2018 roku podjęła współpracę z właścicielami nieruchomości dokonując 

zmiany planu zagospodarowania przestrzennego tego obszaru poszerzając katalog jego 

zagospodarowania o szeroko rozumiane usługi, 

- w roku 2023 w okresie (poprzedzającym uchwalenie Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Prudnik do 2030 roku) możliwe było zgłaszanie wszystkich potencjalnych 

przedsięwzięć rewitalizacyjnych, które zlokalizowane byłyby na wyznaczonym obszarze 

(obszar byłego ZPB Frotex również objęty jest tym programem) . Niestety tak w w/w procesie 

jak i w procesie konsultacji opracowanego Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Prudnik 

do 2030 roku żaden z podmiotów - posiadających tytuł prawny do ewentualnej realizacji 

projektu na przedmiotowym terenie - nie zgłosił chociażby wstępnego pomysłu czy też 

koncepcji projektu rewitalizacyjnego, 

- kompleks byłej fabryki jest ujęty w wojewódzkim rejestrze zabytków nieruchomych 

prowadzonym przez wojewódzkiego konserwatora zabytków oraz korzysta z ochrony 

wynikającej z zapisów planu przestrzennego zagospodarowania miasta Prudnika. 

Biorąc pod uwagę stan prawny obiektów budowlanych, których właścicielami są określone 

osoby prawne i fizyczne oraz mając na uwadze stan techniczny tych budynków, które 

w obecnej chwili należałoby odtwarzać praktycznie od fundamentów, brak jest przesłanek 

prawnych dla realizacji przedstawionych w petycji zamierzeń. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 133).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 
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6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono.  

 

 

 

  

Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji 

 

 

Jacek Urbański  

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


